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P R O T O K Ó Ł  Nr XXII/2016 

z XXII sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 28 października 2016 r.  

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Kraszewice 

  
Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański o godz. 10:00 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości 

stanowią załączniki nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad 
dzisiejszej sesji przedstawia się następująco:  

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXII sesji Rady Gminy. 
3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2015/2016: 

- w Gimnazjum im. Polskich Olimpijczyków w Kaszewicach, 

- w Szkole Podstawowej im. Prof. M. Falskiego w Kraszewicach, 

- w Szkole Podstawowej im. Kardynała Karola Wojtyły w Kuźnicy 
Grabowskiej, 

- w Publicznym Przedszkolu w Kraszewicach, 

- w Publicznej Szkole Podstawowej Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół 
Katolickich w Głuszynie. 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie gminy Kraszewice na 2016 rok, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 

2016-2020, 

3) ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 
4) zatwierdzenia taryfy dotyczącej zbiorowego zaopatrzenia w wodę                             

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, 

5) stawek podatku od środków transportowych, 

6) organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, a także zadań                   
z zakresu obsługi projektów unijnych i zamówień publicznych dla 

samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy Kraszewice, 

7) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                    
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 

organizacji, 
8) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej. 

8. Wnioski i zapytania radnych. 
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9. Odpowiedzi na wnioski. 

10. Zakończenie obrad sesji.      

 

W sprawie porządku obrad zgłoszono następujące uwagi i zapytania: 
Radny Jan Kędzia zawnioskował o przesunięcie punktu 6. Informacja                       

z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym do punktu 5. ze 

względu na wcześniejsze wyjście radnego w celu wzięcia udziału                         

w pogrzebie. Przesunięcie punktu pozwoli na przedstawienie sprawozdania              
z posiedzenia Komisji Rolnictwa.  

Tym samym sprawozdania z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2015/2016 zostaną omówione jako punkt. 6. 
 

W sprawie porządku obrad nie zgłaszano innych uwag i zapytań.                    

W wyniku głosowania porządek ze zmianą został przyjęty przez Radę Gminy.                                 

(za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów). 
 

Punkt 3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

Na Sekretarza Obrad XXII Sesji Rady Gminy wybrana została radna 
Jolanta Łuszczek.  

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Gminy. 

Sekretarz Obrad XXI sesji Radny Dawid Łuszczek oznajmił, że 
protokół z obrad sesji jest zgodny z jej przebiegiem i zawnioskował                          

o przyjęcie protokołu bez odczytania.   

W sprawie protokołu zgłoszono następujące uwagi i zapytania: 
Radny Jan Kędzia zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Rady 

Gminy, dotyczącym rozmowy telefonicznej z p. Rzepeckim. Radny nie 

usłyszał stwierdzenia, że środki finansowe m.in. przeznacza się na 

modernizację oczyszczalni ścieków, a taki zapis znalazł się w protokole jako 
wypowiedź Przewodniczącego Rady. Przebieg sesji nie był w całości 

nagrany, dlatego nie ma obecnie możliwości odtworzenia ww. wypowiedzi.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że nie pamięta dokładnie swojej 
wypowiedzi, zanotowanej na s. 13 w następującym brzmieniu: 

„Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że p. Rzepecki jest obecnie                  

w trasie do Ostrzeszowa i nie może uczestniczyć w sesji. Przekazał jednak 

informację, że składany przez niego wniosek dotyczył przeznaczenia środków 
na wykonanie dokumentacji oraz realizację zadania, tj. wymianę rur 

azbestowych oraz modernizację oczyszczalni ścieków.” 

Wypowiedź na pewno dotyczyła przeznaczenia środków na dokumentację na 

wykonanie wymiany rur oraz na modernizację oczyszczalni. 
Radny Jan Kędzia zawnioskował o nagrywanie przebiegu całej sesji.   

 

Ponieważ w sprawie protokołu nie zgłaszano innych uwag i zapytań, 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu                                    

z XXI sesji Rady Gminy w dniu 23 września 2016 r. bez odczytania.  
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W wyniku jawnego głosowania protokół został przyjęty przez Radę  

(za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 1 głos). 

 

Punkt 5. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Gminy, Artur Chowański. 

W okresie międzysesyjnym odbyły się następujące posiedzenia komisji: 

- Komisja Oświaty – 18.10.2016 
- Komisja Rolnictwa – 20.10.2016, 

- Komisja Budżetu – 21.10.2016, 

 
Ponadto odbyły się nw. spotkania z udziałem radnych oraz Przewodniczącego 

Rady Gminy: 

7.10 – Święto Szkoły Podstawowej w Kraszewicach połączone ze 

ślubowaniem kl. I oraz uroczystym nadaniem imienia cisowi; 
- 8.10 – Festiwal pn. Kulinarne Smaki na Końcu Świata, połączone z muzyką 

biesiadną; podziękowania dla radnych i sołtysów za pomoc w organizacji 

festynu; 
- 19.10 – uroczystość przyjęcia w poczet uczniów klas pierwszych 

Gimnazjum w Kraszewicach. 

 

Następnie głos zabrali przewodniczący komisji: 
Radny Jan Kędzia przedstawił sprawozdanie z komisji rolnictwa, która 

odbyła się w dniu 20.10.br. W posiedzeniu uczestniczył p. Krzysztof 

Marczak, pracownik Wydziału Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego                         
w Ostrzeszowie, który przedstawił informację o stanie zadrzewienia i o cenie 

drewna na terenie Gminy Kraszewice oraz o drogach leśno – gminnych. 

Zgodnie z przedstawioną informacją Agencja Rynku Rolnego płaci kwotę 

150 zł/mc za zalesienie gruntów rolnych, co daje kwotę 1.800 zł rocznie. 
Dodatkowo przez okres 5 lat można uzyskać dopłaty za pielęgnację 

zalesionych gruntów. Następnie poinformował, że na terenie powiatu zostanie 

opracowany operat leśny. Dla gminy Kraszewice przewidziano kwotę ok. 100 
tys. zł, która zostanie przeznaczona na wykonanie ewidencji lasów 

prywatnych z perspektywą na 10 lat. Każda działka leśna zostanie 

sprawdzona pod kątem gospodarki drzewostanu. Powiat uzyskał dotację na 

ten cel z Urzędu Marszałkowskiego. Ponadto komisja zajmowała się drogami 
leśnymi wydzielonymi geodezyjnie. Pan Marczak nie przybliżył tego tematu, 

ponieważ nie był w posiadaniu mapy dróg leśnych. Tę sprawę należy zgłosić 

do Lasów Państwowych do Przedborowa, gdzie kwestiami dróg zajmuje się 

p. Krzysztof Dziurla, specjalista ds. ochrony lasu. Dalej Komisja Rolnictwa 
przedstawiła propozycje do budżetu budowy chodników w roku 2017 w pasie 

dróg powiatowych. Ustalono następujące zadania do realizacji: 

- budowa chodnika Renta/Racławice (zgłaszał radny Wojtaszek), 
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- budowa chodnika Kuźnica Grabowska – od drogi prowadzącej na Bigosy             

w kierunku Czajkowa (zgłaszał sołtys sołectwa Kuźnica Grabowska, Leon 

Owczarek), 

- remont 300 mb chodnika od p. Kostrzewa do sołtysa w sołectwie 
Kraszewice nr 2. 

Na rok 2018 zaplanowano dokończenie budowy chodnika w m. Jeziorki.  

W wyniku głosowania wniosek został jednogłośnie zaopiniowany 

pozytywnie.  
Uchwały w sprawie stawek podatkowych zaopiniowano pozytywnie zgodnie 

z propozycjami przedstawionymi przez Skarbnika Gminy. Podobnie jak 

Komisja Oświaty środki finansowe uzyskane w ramach wzrostu opłat za 
wodę zaproponowano przeznaczyć na modernizację sieci wodociągowej.  

Radny Jan Wojtaszek stwierdził, co następuje: 

„Chciałem dodać do sprawozdania, bo też jestem członkiem komisji, że jako 

priorytet komisja uznała budowę chodnika w kierunku Renty, a na rok 2018, 
to już jest na 100%, żeby nie było niedomówień jest zaplanowany chodnik               

w Jeziorkach. Jest to zgodne ze strategią rozwoju gminy, którą przyjęliśmy 

uchwałą.” 
Radna Adela Puchała przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji 

Oświaty, które odbyło się w dniu 18.10.br. Komisja pozytywnie zaopiniowała 

zaproponowane stawki podatkowe, a także pozostałe uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy oraz zmiany WPF. Jeżeli chodzi o informacje                     
o stanie realizacji zadań oświatowych komisja otrzymała tylko trzy 

informacje, które przeanalizowano. Pozostałe sprawozdania radni otrzymali     

w materiałach sesyjnych. Poza tym nie było innych uwag ani wniosków. 
Radny Jan Wojtaszek stwierdził, co następuje: 

„Komisja Budżetowa odbyła się także we wrześniu, szczegółowe 

sprawozdanie - protokół z komisji został wysłany radnym pocztą 

elektroniczną i każdy mógł się z nim zapoznać. Na ostatniej komisji 
opiniowaliśmy zmiany w budżecie i podatki, które były na pozostałych 

komisjach. Poruszane były także sprawy: opinia w sprawie sprzedaży działki 

– ścieżki przy ul. Kwiatowej, w głosowaniu jedna osoba była przeciw, jedna 
się wstrzymała, trzech radnych było za przyjęciem. Złożyłem wniosek                     

o opinię prawną do radcy prawnego, żeby wystawić opinię w sprawie 

zasiedzenia tej działki, gdyż opinie mieszkańców nawet ul. Kwiatowej są 

podzielone co do własności tej działki. Zgodnie z prawem jest to działka 
osoby prywatnej. Poruszano także temat wykupu działki pod drogę                         

w kierunku na Glinianki od ul. Leśnej o szerokości 6m, pow. 0,14 ha. Jest 

propozycja pana Rzepeckiego zamiany gruntów na 0,87 ha gruntów 

należących do gminy. Po burzliwej dyskusji nie podjęto żadnej decyzji w tej 
sprawie.” 

 

W sprawie informacji nie zgłaszano uwag ani zapytań. 
Rada Gminy przyjęła powyższe informacje do akceptującej wiadomości. 

 



 5 

Punkt 6. Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 

2015/2016: 

- w Gimnazjum im. Polskich Olimpijczyków w Kaszewicach, 

Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor Gimnazjum, Maria Sobieraj. 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

W sprawie sprawozdania zgłoszono następujące uwagi i zapytania: 

Radny Jan Wojtaszek zapytał, czy w działalności szkoły odnotowano jakieś 
porażki.  

Dyrektor Gimnazjum odp., że w zachowaniu uczniów zaobserwowano  

typowe problemy związane z wiekiem dojrzewania, jednak nie odnotowano 
większych problemów.  

Pani Dyrektor poinformowała ponadto, że podczas spotkania z wicekurator 

oświaty uzyskano informacje, że z dniem 1.09.2017 r. rozpoczyna się reforma 

gimnazjów. 
W sprawie sprawozdania nie zgłaszano innych uwag i zapytań. 

 

- w Szkole Podstawowej im. Prof. M. Falskiego w Kraszewicach, 
Sprawozdanie przedstawił Dyrektor Szkoły Podstawowej, Robert Dziwiński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

W sprawie sprawozdania zgłoszono następujące uwagi i zapytania: 
Radny Jan Wojtaszek zapytał, czy szkoła pozyskała środki finansowe                        

z zewnątrz w ramach realizacji projektów.  

Dyrektor SP Kraszewice odp., że w ubiegłym roku szkoła pozyskała kwotę               
7 tys. zł na wyposażenie stołówki, a w bieżącym roku szkolnym otrzymano 

dotację na remont gabinetu pielęgniarki w wysokości prawie 5 tys. zł oraz 

kwotę 2.500 zł z przeznaczeniem na wyrównywanie szans edukacyjnych 

uczniów. Ponadto udało się pozyskać kwotę 2.700 zł w ramach projektu 
„Książka naszych marzeń” na zakup książek do biblioteki, które zostały 

wybrane na podstawie propozycji składanych przez uczniów. Zakupiono 

również sprzęt sportowy (m.in. piłki, woreczki, pachołki, szarfy itp.)                      
w ramach programu „Mały Mistrz”. 

W sprawie sprawozdania nie zgłaszano innych uwag i zapytań. 

 

- w Szkole Podstawowej im. Kardynała Karola Wojtyły w Kuźnicy 
Grabowskiej, 

Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor Szkoły Podstawowej, Marianna 

Powązka. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

W sprawie sprawozdania zgłoszono następujące uwagi i zapytania: 

Radny Jan Wojtaszek zwrócił  się z prośbą o podanie bardziej szczegółowych 
informacji na temat programu „Dogonić rówieśników”, gdzie szkoła 

pozyskała kwotę 50 tys. zł z PZU. 
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Dyrektor SP Kuźnica Grabowska odp., że program był realizowany                        

we współpracy z PZU w miesiącach od września do grudnia 2015 r., brały                

w nim udział dzieci z orzeczeniami z gmin Kraszewice, Brzeziny oraz 

Czajków, które uczęszczają do oddziałów specjalnych w Jeleniach. W ramach 
programu prowadzono dogoterapię i hipoterapię oraz zajęcia z małej i dużej 

motoryki. Zajęcia odbywały się popołudniami oraz w soboty. Rehabilitacje 

prowadzono w szkole oraz domu w razie potrzeb. Całość środków pozyskano 

w ramach dotacji, bez udziału wkładu własnego.  
Radny Jan Wojtaszek stwierdził, co następuje: 

„Pytanie ogólne dla wszystkich dyrektorów: chciałbym się dowiedzieć, jak 

wygląda normowany czas pracy dyrektorów, tzn. pracują od której do której, 
czy ewentualne wyjścia na zewnątrz są konsultowane z organem 

prowadzącym, czy dyrektor sam decyduje.” 

Dyrektor SP Kuźnica Grabowska odp., że czas pracy dyrektora jest 

nienormowany i trwa najczęściej w godzinach od 8.00 do 15.00 – 15.30. Przy 
wyjazdach służbowych dyrektor zapewnia zastępstwo, szkoła nie pozostaje 

bez opieki. Ponadto należy dodać, że dyrektorzy wykonują wszystkie 

powierzone zadania i nie było żadnych zaniedbań z ich strony.  
Radny Jan Wojtaszek stwierdził, co następuje: 

„Czy na ferie planowane są zajęcia dodatkowe dla dzieci w szkołach, czy                

w sołectwach, jak to było w tamtym roku.” 

Dyrektor SP Kuźnica Grabowska odp., że w ubiegłym roku nie było zajęć, 
ponieważ w szkole przeprowadzano prace remontowe. Zajęcia są 

finansowane przez organ prowadzący, jednak dzieci nie są zainteresowane 

zajęciami organizowanymi przez szkołę. 
Dyrektor SP Kraszewice odp., że szkoła zorganizowała dwa wyjazdy na 

basen i było dość dużo chętnych. Nie prowadzi się jednak regularnych zajęć 

przez cały okres ferii, ponieważ dzieci chcą odpocząć od szkoły.  

Radny Jan Wojtaszek stwierdził, co następuje: 
„W ubiegłym roku organizowano zajęcia we ferie w pięciu sołectwach                     

w porozumieniu z gminą i nie wiem, czy ze szkołą. Stąd pytanie, czy planuje 

się kontynuację tych zajęć.” 
Dyrektor SP Kraszewice odp., że w ubiegłym roku podczas ferii odbywał się 

turniej piłki nożnej oraz konkurs gry „piłkarzyki”. 

Dyrektor SP Kuźnica Grabowska dodała, że szkoły są otwarte na propozycje 

zajęć w czasie ferii. 
Radny Sylwester Gołdyn dodał, że w Kuźnicy Grabowskiej działa świetlica 

środowiskowa dla dzieci, gdzie na pewno zajęcia będą trwały przez okres 

ferii.  

W sprawie sprawozdania nie zgłaszano innych uwag i zapytań. 
 

- w Publicznym Przedszkolu w Kraszewicach, 

Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor Przedszkola, Dorota Pietras.   
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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W sprawie sprawozdania nie zgłaszano uwag ani zapytań. 

 

- w Publicznej Szkole Podstawowej Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół 

Katolickich w Głuszynie. 
Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor Szkoły, Maria Pustelnik.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

W sprawie sprawozdania zgłoszono następujące uwagi i zapytania: 
Radny Jan Wojtaszek stwierdził, co następuje: 

„Pytanie ogólne do dyrektorów: my jako Rada obniżyliśmy środki na 

dokształcanie, przeznaczając to na wypłaty dla wychowawców i mam 
pytanie, bo będziemy ustalać nowy budżet, czy ta kwota wystarczy na tą 

chwilę na dokształcanie, czy musimy przywrócić stan poprzedni.” 

Dyrektor Przedszkola odp., że niektóre formy dokształcania przeprowadzane 

są w ramach środków własnych, ponieważ kwota w ramach odpisu nie jest 
wystarczająca.  

Dyrektor SP Kraszewice dodał, że potrzeby szkoleń są uzależnione od 

przyjętych priorytetów na dany rok szkolny.  
Dyrektor Gimnazjum odp., że przez 2 lata szkoła korzystała z programu 

organizowanego przez powiat pn. „Kompleksowe dokształcanie szkół”, gdzie 

szkolenia były bezpłatne. Wystarczało zatem środków na dokształcanie               

w ramach odpisu i w bieżącym roku nie ma problemów w tym zakresie.  
Radny Jan Wojtaszek stwierdził, co następuje: 

„Czy po obniżeniu pensum dyrektorzy korzystają z godzin 

ponadwymiarowych, czy nie ma godzin dodatkowych.” 
Dyrektor SP Kraszewice odp., że wymiar pracy dyrektora wynosi 8 godzin 

lekcyjnych przy pensum ustalonym na 6 godzin. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 
przedstawionych sprawozdań?            

- w Gimnazjum im. Polskich Olimpijczyków w Kaszewicach, 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy w obecności 12 radnych  
przyjęła sprawozdanie. 

(za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

Nieobecni podczas głosowania radni: Jan Kędzia, Małgorzata Broniecka   

 
- w Szkole Podstawowej im. Prof. M. Falskiego w Kraszewicach, 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy w obecności 12 radnych  

przyjęła sprawozdanie. 

(za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 
Nieobecni podczas głosowania radni: Jan Kędzia, Małgorzata Broniecka  
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- w Szkole Podstawowej im. Kardynała Karola Wojtyły w Kuźnicy 

Grabowskiej, 

W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy w obecności 12 radnych  

przyjęła sprawozdanie. 
(za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 

Nieobecni podczas głosowania radni: Jan Kędzia, Małgorzata Broniecka.  

 

- w Publicznym Przedszkolu w Kraszewicach, 
W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy w obecności 12 radnych  

przyjęła sprawozdanie. 

(za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 
Nieobecni podczas głosowania radni: Jan Kędzia, Małgorzata Broniecka.  

 

- w Publicznej Szkole Podstawowej Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół 

Katolickich w Głuszynie 
W wyniku jawnego głosowania Rada Gminy w obecności 12 radnych  

przyjęła sprawozdanie. 

(za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów) 
Nieobecni podczas głosowania radni: Jan Kędzia, Małgorzata Broniecka.  

 

Punkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie gminy Kraszewice na 2016 rok, 
Projekt uchwały został przedstawiony przez Skarbnika Gminy. 

Dodatkowo wprowadza się następujące zmiany w budżecie: 

W związku z zawiadomieniem od Wojewody Wielkopolskiego: 
- zwiększa się plan dotacji na dofinansowanie zasiłków stałych o kwotę 9 tys. 

zł z przeznaczeniem do realizacji przez GOPS, 

- zwiększa się plan dotacji na dofinansowanie stypendiów socjalnych o kwotę 

9.982 zł z przeznaczeniem do realizacji przez Urząd Gminy. 
 

Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano   

uwag ani zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  
kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały (za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła uchwałę Nr XXII/123/2016 w sprawie  
zmian w budżecie gminy Kraszewice na 2016 rok. 

która stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Nieobecni podczas głosowania radni: Jan Kędzia, Małgorzata Broniecka 

 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 

2016-2020, 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Skarbnika Gminy. 
W sprawie projektu uchwały zgłoszono następujące uwagi i zapytania: 
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Radny Jan Wojtaszek zapytał, na jaki okres planuje się opracowanie 

Gminnego Programu Rewitalizacji. 

Skarbnik Gminy odp., że program będzie prawdopodobnie obowiązywał 

bezterminowo, ponieważ daty krańcowe nie zostały określone. Opracowanie 
programu planowane jest na przyszły rok, obecnie wyraża się tylko zgodę na 

przystąpienie do realizacji zadania. Szczegółowe informacje w tej sprawie 

można uzyskać u pracownika Urzędu, który zajmuje się opracowaniem 

programu. 
Radny Jan Wojtaszek stwierdził, co następuje: 

„Zgłaszałem na komisji budżetowej i uważam także teraz, że pieniądze trzeba 

wykorzystać, bo to dostała gmina, musimy mieć jeszcze 10% wkładu 
własnego, ale te pieniądze mogliśmy wykorzystać my jako gmina. Uważam, 

że nie musieliśmy tego zlecać firmie zewnętrznej. Proponował bym powołać 

zespół lub grupę odnowy gminy Kraszewice na zasadzie jak w sołectwach: 

Grupa Odnowy Gminy, składająca się z pięciu osób łącznie: z pracowników 
gminy – Wójt, Skarbnik lub Sekretarz, Inspektor budowlany – p. Pietrucha, 

pani Rzepecka, która prowadzi sprawy projektowe, jeden z dyrektorów szkół, 

ewentualnie jeden radny. Chodzi o to, że można opracować ten projekt na 
zasadzie korzystania z moderatorów tak jak robiliśmy Strategię Odnowy Wsi, 

gdzie koszty były 1.000, czy 1.500 zł za dwa szkolenia. Pracownicy                

z grupy odnowy gminy jeździli by na szkolenia i jeszcze mieli za to 

zapłacone. Podpisali byśmy umowę np. z moderatorem na 10 tys. zł, a reszta 
pieniążków została by w gminie. Jest szansa, żeby te pieniądze wypłacić jako 

premie, nagrody dla pracowników, którzy zajmują się tym projektem. A tak 

pieniądze po prostu idą na zewnątrz.” 
Skarbnik Gminy odp., że sprawa była szczegółowo omawiana na komisji 

budżetu, gdzie przedstawiono dokładne wydatki, jakie będą poniesione                  

w ramach realizacji programu. Poza napisaniem dokumentu należy m.in. 

przeprowadzić konsultacje, badania, szkolenia, catering, materiały 
informacyjne dla mieszkańców, spotkania z sołtysami, radnym itp. Programu 

rewitalizacji nie można porównywać do planu odnowy miejscowości, który 

jest sporządzany na potrzeby korzystania ze środków w ramach programu 
Pięknieje Wielkopolska Wieś. Jest to prosty dokument i można go realizować 

we własnym zakresie. Jednak nawet przy opracowaniu planu odnowy Urząd 

Marszałkowski postawił warunek udziału moderatora. Natomiast, Gminny 

Program Rewitalizacji jest dużo poważniejszym zadaniem i nie ma 
możliwości opracowania dokumentu we własnym zakresie. Decyzję w tej 

sprawie podejmie jednak Wójt. W dniu dzisiejszym decydujemy                         

o kwestii przystąpienia do realizacji zadania, a nie o sposobie opracowywania 

programu. Po wyrażeniu zgody konieczne będzie zabezpieczenie w budżecie 
środków w wysokości 11 tys. zł w bieżącym roku oraz 25 tys. zł w roku 2017. 

Wkład własny będzie stanowił kwotę 3.600 tys. zł, tj. 10% wartości zadania. 

W przyszłym roku otrzymamy refundację w wysokości 33 tys. zł. 
Radny Jan Wojtaszek stwierdził, co następuje: 
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„Prośba, aby radni zapoznali się z serwisem Wielkopolskiego Regionalnego 

Programu Operacyjnego na stronie internetowej, gdzie wszystko jest 

szczegółowo opisane.” 

 
Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano   

innych uwag ani zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  

kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 12 
radnych przyjęła projekt uchwały (za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła uchwałę Nr XXII/124/2016 w sprawie   

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 

2016-2020,  

która stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Nieobecni podczas głosowania radni: Jan Kędzia, Małgorzata Broniecka. 

 
3) ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Skarbnika Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały był 
przedmiotem obrad wszystkich komisji. Proponuje w związku z tym, by Rada 

Gminy ustaliła wysokość stawek podatku poprzez jawne głosowanie nad 

każdą ze stawek proponowanych przez Komisje oraz przez Wójta Gminy.  

 
Rada Gminy poparła propozycję. Przystąpiono więc do głosowania i ustalono 

następujące wysokości stawek podatku od nieruchomości: 

1. od gruntów: 
a) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej bez względu 

na sposób zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków – 0,81 zł od               

1 m2   powierzchni, 

b) pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami 
powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych – 4,54 zł od                   

1 ha powierzchni, 

c) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 
działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 

0,22 zł od 1 m2 powierzchni, 

d) niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji, o którym mowa                         

w ustawie z dnia 9 października 2015 r. o rewitalizacji (Dz. U. poz. 1777),            
i położonych na terenach, dla których miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego przewiduje przeznaczenie pod zabudowę mieszkaniową, 

usługową albo zabudowę o przeznaczeniu mieszanym obejmującym 

wyłącznie te rodzaje zabudowy, jeżeli od dnia wejścia w życie tego planu w 
odniesieniu do tych gruntów upłynął okres 4 lat, a w tym czasie nie 

zakończono budowy zgodnie z przepisami prawa budowlanego – 2,98 zł od             

1 m2 powierzchni. 
2. od budynków lub ich części: 

a) mieszkalnych – 0,63 zł od 1 m2  powierzchni  użytkowej, 
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b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od 

budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej – 16,70 zł od 1 m2 powierzchni  użytkowej, 

c) zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie obrotu 
kwalifikowanym materiałem siewnym – 10,59 zł od 1 m2 powierzchni 

użytkowej, 

d) związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu 

przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych 
świadczeń – 4,61 zł od 1 m2 powierzchni użytkowej, 

e) pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – 
4,30 zł od 1 m2  powierzchni użytkowej. 

3. od budowli – 2 % ich wartości. 

 

Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano    
uwag ani zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  

kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 12 
radnych przyjęła projekt uchwały (za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła uchwałę Nr XXII/125/2016 w sprawie   

ustalenia stawek podatku od nieruchomości, 

która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
Nieobecni podczas głosowania radni: Jan Kędzia, Małgorzata Broniecka. 

 

4) zatwierdzenia taryfy dotyczącej zbiorowego zaopatrzenia w wodę                             
i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Skarbnika Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały był 

przedmiotem obrad wszystkich komisji. Proponuje w związku z tym, by Rada 
Gminy ustaliła wysokość stawek opłat poprzez jawne głosowanie nad każdą 

ze stawek proponowanych przez Komisje oraz przez Wójta Gminy. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania ustalono następujące wysokości 
cen: 

a) cena za pobór 1 m3 wody z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

przez: 

 - gospodarstwa domowe, produkcja rolna,  
 jednostki budżetowe, stowarzyszenia, fundacje  2,30 zł + 8 % VAT,  

 - pozostałych odbiorców      2,80 zł + 8 % VAT, 

b) cena za odprowadzenie 1 m3 ścieków do zbiorczych urządzeń 

kanalizacyjnych przez: 
 - gospodarstwa domowe, produkcja rolna,  

 jednostki budżetowe, stowarzyszenia, fundacje 3,50 zł + 8 % VAT, 

 - pozostałych odbiorców    3,80 zł + 8 % VAT, 
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 Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano    

uwag ani zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  

kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 12 
radnych przyjęła projekt uchwały (za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła uchwałę Nr XXII/126/2016 w sprawie 

zatwierdzenia taryfy dotyczącej zbiorowego zaopatrzenia w wodę                             

i zbiorowym odprowadzaniu ścieków, 

która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Nieobecni podczas głosowania radni: Jan Kędzia, Małgorzata Broniecka 

 
5) stawek podatku od środków transportowych, 

          Projekt uchwały został przedstawiony przez Skarbnika Gminy. 

          Skorygowano stawki najwyższe, by nie przekraczały stawek 

maksymalnych określonych w obwieszczeniu Ministra Finansów. Pozostałe 
stawki podatku na 2017 r. pozostają tak jak w 2016 roku. Od trzech lat stawki 

podatku transportowego są na podobnym poziomie. Ponadto zaokrąglono 

stawki w dół do pełnych złotych, aby deklaracje były czytelne i nie było 
trudności z naliczaniem podatku. 

 

Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano    

uwag ani zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  
kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały (za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, 
wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła uchwałę Nr XXII/127/2016 w sprawie 

stawek podatku od środków transportowych, 

która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Nieobecni podczas głosowania radni: Jan Kędzia, Małgorzata Broniecka 
 

6) organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, a także zadań                   

z zakresu obsługi projektów unijnych i zamówień publicznych dla 
samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy Kraszewice, 

          Projekt uchwały został przedstawiony przez Skarbnika Gminy. 

           Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano    

uwag ani zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  
kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 12 

radnych przyjęła projekt uchwały (za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła uchwałę Nr XXII/128/2016 w sprawie 

organizacji wspólnej obsługi finansowo – księgowej, a także zadań                   

z zakresu obsługi projektów unijnych i zamówień publicznych dla 

samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy Kraszewice, 

która stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Nieobecni podczas głosowania radni: Jan Kędzia, Małgorzata Broniecka 
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7) określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                    

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 

miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji, 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Gminy. 

           Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano    

uwag ani zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  
kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu? 

          W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 

12 radnych przyjęła projekt uchwały (za – 12 głosów, przeciw - 0 głosów, 
wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła uchwałę Nr XXII/129/2016 w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu konsultowania z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                    

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów 

prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej 

tych organizacji, 

która stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
Nieobecni podczas głosowania radni: Jan Kędzia, Małgorzata Broniecka 

 

8) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej. 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
W sprawie przedstawionego projektu uchwały zgłoszono następujące uwagi             

i zapytania: 

Radny Dawid Łuszczek zwrócił uwagę, że uchwała wzbudziła wiele 
wątpliwości podczas obrad komisji budżetu, więc radny chce powiedzieć 

kilka słów w tej sprawie. Ścieżka pomiędzy ul. Kwiatową a Osiedlem               

w Kraszewicach jest najbardziej oczekiwaną inwestycją przez mieszkańców 

nie tylko ul. Kwiatowej, ale i całego sołectwa, tj. ul. Słonecznej, Zacisze, 
Wieruszowskiej oraz Grabowskiej. Wiosną br. powołano grupę odnowy wsi, 

która opracowała strategię odnowy wsi, gdzie ścieżkę wskazano jako 

priorytet inwestycyjny w sołectwie. Stanowi ona najkrótsze połączenie                 
ul. Kwiatowej oraz centrum Kraszewic, tędy dzieci chodzą do szkoły, starsze 

osoby udają się do centrum miejscowości w celu załatwienia spraw 

urzędowych i innych. Mimo złego stanu ścieżka jest uczęszczana. Niektóre 

nowo wybudowane chodniki mogą „pozazdrościć frekwencji”. Ponadto 
ścieżka ma duże znaczenie również ze względów bezpieczeństwa, ponieważ 

ul. Grabowska i Wieruszowska stanowią drogi powiatowe o dużym natężeniu 

i nie ma tam chodników, co stanowi pewną trudność w poruszaniu się dla 

niezmotoryzowanych mieszkańców. W okresie wiosennym mieszkańcy 
wykorzystują ścieżkę w celach rekreacyjnych. Poza tym, ze względów 

formalnych należy uregulować kwestie własności gruntów. Zgodnie z planem 

inwestycyjnym gminy na lata 2016-2022 wykup gruntu pod ścieżkę jest 
zaplanowany na rok 2016. Plan został przyjęty i należy go stopniowo 

realizować zgodnie z wytycznymi. Została wykonana wycena gruntów przez 
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rzeczoznawcę, która jest dostępna u Inspektora ds. budownictwa. Wartość 

gruntów oszacowano na podobnym poziomie, jak zaproponował właściciel. 

W związku z powyższym radny zwrócił się z prośbą o podjęcie uchwały.  

Radny Jan Wojtaszek zapytał, dlaczego w zastępstwie Wójta na sesji nie jest 
obecny Sekretarz Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy odp., że pan Sekretarz przebywa na zwolnieniu 

lekarskim.  

Radny Jan Wojtaszek stwierdził, co następuje: 
„W pełni popieram wypowiedź pana radnego, bo jak najbardziej ta ścieżka 

już powinna być zrobiona dawno. Z tym, że jednak musimy przestrzegać 

prawa i jeżeli zostało to uregulowane w postaci zamiany na inną działkę a nie 
jest to ujęte w akcie notarialnym. Jednak są ludzie, którzy poświadczają, że to 

zostało już wcześniej uregulowane, pomimo że nie jest w akcie notarialnym.  

Musimy to wziąć pod uwagę. Projekt uchwały powinien być podpisany przez 

wójta i przez radcę prawnego, tak jak przyjęliśmy w statucie. Jeżeli nie ma 
pana wójta, to kto w jego imieniu przygotował ten projekt uchwały. Projekt 

powinien przedstawiać wnioskodawca, a podpisuje się Przewodniczący 

Rady.”  
Przewodniczący Rady Gminy odp., że projekt uchwały przygotowuje 

pracownik urzędu, a przewodniczący podpisuje podjęte uchwały. Projekt nie 

zawiera podpisu przewodniczącego.  

Dalej Radny Jan Wojtaszek: „Jak nie ma Wójta, to jest Sekretarz, taki jest 
przepis, że obowiązki wójta zlecił zarządzeniem Sekretarzowi i dobrze by 

było, żeby pan Sekretarz tu był. Tym bardziej, że był pracownikiem, kiedy 

podobno (bo to są tylko opinie ludzi, którzy przekazywali takie informacje) 
doszło do operacji uregulowania tej działki na zamianę. Dlatego dobrze by 

było, żeby to wyjaśnił. Wydaje mi się, że sprawa jest do wyjaśnienia, bo 

naszym obowiązkiem jest (robiliśmy przyrzeczenie), że mamy działać dla 

dobra gminy. Jeżeli są jakiekolwiek wątpliwości, to należy je wyjaśnić. 
Jestem za wykupem gruntów, ale jeśli okaże się później, że jednak sprawa 

była uregulowana, podejrzewam, że w archiwum są dokumenty, protokoły, to 

wyjdzie na to, że wnioskodawca, który sporządził projekt wprowadził nas               
w błąd. Na dzień dzisiejszy proponuję przenieść tę uchwałę na następną sesję. 

Sprawy własności działek należy uregulować.” 

Radny Dawid Łuszczek odp., że po dokładnym sprawdzeniu należy 

stwierdzić, że nie ma na dzień dzisiejszy dokumentu, który reguluje własność 
gruntów. Jest jedynie przekaz społeczny, jednak nie można na 

wspomnieniach opierać spraw urzędowych.  

Radna Małgorzata Broniecka stwierdziła, że jeżeli nie pozostały żadne ślady 

przekazania gruntów, to należy traktować sprawę jako nieuregulowaną 
prawnie.  

Radny Jan Wojtaszek stwierdził, co następuje: 

„Odnośnie wyceny, jeżeli jest tak duża, to co należy sądzić o cenach działek, 
które sprzedawaliśmy jako budowlane, gdzie jest woda, kanalizacja                           

i sprzedawano za 16 zł/m.” 
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Radna Małgorzata Broniecka stwierdziła, że ścieżka jest niezbędna dla 

mieszkańców a zwłaszcza dla bezpieczeństwa dzieci.  

Skarbnik Gminy wyjaśnił, że pan przewodniczący przedstawiał uchwałę ze 

względu na nieobecność wójta i sekretarza. Podpis przewodniczącego 
widnieje pod wszystkimi uchwałami podejmowanymi przez Radę. Projekt 

uchwały przygotował pracownik urzędu gminy i była omawiana na komisji. 

Treść uchwały w żaden sposób nie uległa zmianie. Uchwała ma na celu 

uregulowanie stanu prawnego, ponieważ ścieżka jest położona na gruntach 
prywatnych. Jeżeli mieszkańcy zgłaszają potrzebę podniesienia jakości 

ścieżki, to gmina może przeprowadzić modernizację jedynie jako właściciel. 

Decyzję podejmie Rada Gminy w drodze głosowania.  
Radny Jan Wojtaszek stwierdził, co następuje: 

„Zastrzeżenia są do procedury, bo nawet statut nie jest przestrzegany, skoro 

przyjęliśmy, że projekty mają być parafowane. Była opiniowana decyzja                  

w sprawie sprzedaży na komisji, a nie było opinii prawnej.” 
Radny Radosław Gatkowski stwierdził, że podjęcie uchwały jest zgodne                

z wolą mieszkańców. Jeżeli nie ma dokumentu na potwierdzenie własności 

gruntów, to dyskusja w tej sprawie jest zbędna. Jeżeli w innej miejscowości 
powstał by podobny problem, to każdy radny by dążył do uregulowania 

spraw własności. 

 

           Ponieważ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano    
innych uwag ani zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  

kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu? 

         W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 
13 radnych przyjęła projekt uchwały (za – 10 głosów, przeciw - 0 głosów, 

wstrzymało się – 3 głosy) i podjęła uchwałę Nr XXII/130/2016 w sprawie 

wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości gruntowej, 

która stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
W głosowaniu uczestniczyła nieobecna poprzednio radna Małgorzata 

Broniecka.  

Nieobecny podczas głosowania radny Jan Kędzia. 
 

Punkt 8. Wnioski i zapytania radnych. 

1) Radna Małgorzata Broniecka zapytała, czy w uchwale w sprawie zmian               

w budżecie przeniesiono środki z organizacji dożynek na jednostkę OSP 
Jaźwiny. 

Skarbnik Gminy odp., że niewykorzystane środki z organizacji dożynek                   

zostaną przeniesione do wykorzystania przez jednostkę OSP Jaźwiny na 

przeprowadzenie remontu dachu remizy. Odpowiednie zmiany w budżecie 
zostaną przygotowane na kolejną sesję.  

Radna Małgorzata Broniecka poinformowała, że demontaż dachu remizy OSP 

wykonano w czynie społecznym, codziennie pracowały 3 – 4 osoby. Ponadto 
mieszkańcy przekazali drewno na potrzeby przeprowadzenia  remontu. 
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2) Radna Anna Konieczna przekazała Radzie Gminy podziękowania za 

zamówioną mszę św. w intencji zmarłej mamy. 

 

Punkt 9. Odpowiedzi na wnioski. 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania były udzielone w trakcie zadawania 

pytań. 

Punkt 10. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy Artur Chowański podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, 

Skarbnikowi Gminy, dyrektorom szkół, sołtysom i pozostałym uczestnikom 
za udział w obradach - zamykając tym samym o godz. 1300 XXII sesję Rady 

Gminy Kraszewice.  

 

 

   Protokołowała:                             Sekretarz Obrad  

XXII sesji Rady Gminy 

/-/ Paulina Gajdka                       
                 /-/ Jolanta Łuszczek  
 


